
 

 

    

 

Voor de rondvraag tijdens de commissievergadering economie en omgeving van dinsdag 11 juni heeft de 

fractie van lokaal Dinkelland enkele vragen. 

 

Aanleiding: 

 
De afgelopen tijd is er vaak aandacht geweest voor het toenemende gebrek aan biodiversiteit in ons land-

schap. Wetenschappelijke onderzoeken hebben aangetoond dat dit een toenemend probleem is. Ook de raad 

van de gemeente Dinkelland heeft dit onderkend door o.a. unaniem de motie over de nationale bijenstrategie 

aan te nemen. Verder wordt door noaberkracht weinig glyfosaat gebruik bij de onkruid bestrijding en diverse 

bermen worden ingezaaid met bloemen en kruidenrijke mengsels. 

Echter ons grootste groene terrein zijn de gemeentelijk bermen langs de ca 500 km wegen, goed voor een 

oppervlakte van minimaal 100 ha! Voor de verkeersveiligheid zal de begroeiing hiervan kort gehouden moe-

ten worden. Op het overgrote deel zien we een rijke bloemen en kruiden groei wat automatisch bijdraagt aan 

de zo gewenste biodiversiteit in onze gemeente. 

 

Vragen. 

 
1. Ziet het college een belang in bermen om bij te dragen aan de biodiversiteit?  

 

2. Houdt het college voor de aanleg, het onderhoud en het maaien van bermen rekening met de begroeiing 

om de biodiversiteit te bevorderen? 

Zo ja, hoe? 

Zo nee, is het college daartoe bereid en op welke wijze? 

 

3. Veel grondeigenaren houden op de aanpalende bermen de begroeiing kort door deze regelmatig te maaien. 

Dit is niet bevorderend voor de gewenste biodiversiteit. 

Is het college genegen om hiervoor een informatie campagne te starten om dit te ontmoedigen? 

Is het college genegen om met een voorstel te komen om dit te verbieden, indien blijkt dat dit op vrijwillige 

basis geen succes heeft? 

 

 

 

Benny Tijkotte 

Fractie Lokaal Dinkelland. 

 


